

No. 20378. Multilateral

CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. NEW YORK, 18 DECEMBER 1979 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1249, I-20378.*]

OPTIONAL PROTOCOL TO THE CONVENTION ON THE ELIMINATION OF ALL FORMS OF DISCRIMINATION AGAINST WOMEN. NEW YORK, 6 OCTOBER 1999 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2131, A-20378.*]

*WITHDRAWAL OF DECLARATION MADE UPON RATIFICATION IN RESPECT OF ARTICLE 5 OF THE OPTIONAL PROTOCOL**

Colombia

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations:
8 February 2023*

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 8 February 2023

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 20378. Multilatéral

CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. NEW YORK, 18 DÉCEMBRE 1979 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1249, I-20378.*]

PROTOCOLE FACULTATIF À LA CONVENTION SUR L'ÉLIMINATION DE TOUTES LES FORMES DE DISCRIMINATION À L'ÉGARD DES FEMMES. NEW YORK, 6 OCTOBRE 1999 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2131, A-20378.*]

RETRAIT DE DÉCLARATION FORMULÉE LORS DE LA RATIFICATION À L'ÉGARD DE L'ARTICLE 5 DU PROTOCOLE FACULTATIF

Colombie

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 8 février 2023

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 8 février 2023

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.*